
Здравейте, доц. д-р Тодор Чобанов,  

 

Мнението ми е, че това изменение на наредбата не би променило абсолютно нищо. 

Дали ще се дава по 1т или 2т за основните критерии, няма разлика. С максимален брой 

точки ще са отново еднакъв брой деца.  

 

Поздрави,  

Марияна Захариева 
 


